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Zápis 5/10  schůze výboru sekce rychlostní kanoistiky ČSK 
konané dne 18.5. 2010 v Praze na Strahově 

 
 

Přítomni:  J.Boháč, J.Mareš, E.Mlezivová, P.Hottmar, P. Bednář P.Mokrý  
  

Na část jednání: P. Šebesta, M. Ježek,  M. Doktor 
 

 

□ 
 

Výbor uctil minutou ticha památku Karla Leštiny,  k terý zesnul 12.5.2010 ve věku 63 let 

 
1. STK  
 

□ 
 

Úkol 1/5/ 09 splněn – Pořádání závodů v Račicích a z toho vyplývající obchodní vztahy s SC 
Račice jsou řešeny formou objednávek a následné fakturace. 
   
 

□ 
 

STK doporučuje prozkoumat možnosti na obnovu  dráhy v Praze. Získání povolení se jeví z pohledu 
Povodí Vltavy a dopravního provozu na řece jako nereálné.     
                                                                          Ú:  5/9/ 09 – J. Mareš 
                                                                          T:  dlouhodobý úkol 2010 
 

□ 
 

Výbor rozhodl zjistit náklady na opravu cílové skenovací kamery ALGE, zakoupené v roce 1998 a 
používané k zajištění některých rozsahem menších soutěží ČSK. Následně rozhodne jak dále postupovat.                 
                                                                         Ú:  1/4/ 10 – J. Mareš 
                                                                         T:  18. 5. 2010 trvá, ověřování pokračuje  
 

□ 
 

Úkol 2/4/ 10 průběžně - Z úsporných důvodů jsou  pro soutěže benjamínků na M-ČR dlouhé tratě, 
M-ČR krátké tratě a M-ČR v maratónu využívány zbylé medaile z loňského roku. Aktuální označení 
zajišťuje průběžně J.Mareš. 
 

□ 
 

Úkol 3/4/ 10 splněn  výbor vzal na vědomí stanovisko STK k používání startovního povelu a uložil 
KR poučit startéry a uplatňovat proměnnou pauzu startovního povelu. Dbát na dodržování stejného 
metru i pro opakovaný start.  Dodržovat  nové pravidla ze Soutěžních směrnic.  
                                                                         Ú:  1/5/ 10 – H. Charvátová 
                                                                         T:   12.6. 2010 
  

□ 
 

J. Mareš informoval výbor o jednání STK konané 11.5. Komise zhodnotila M-ČR na dlouhých 
tratích. STK dále projednala technické a organizační zajištění ČP v Sedlčanech. Byl diskutován 
současný stav kvalifikace na M-ČR, je průběžně zveřejňován na internetu. Závody  v Ústí nad 
Labem budou  vypsány  jako postupové na M-ČR. STK projednala systém a postupová místa. 
Informace budou zveřejněny na internetu. Pokračuje inventarizace vybavení pro pořadatele závodů 
ČSK, dokončena bude po ČP v Sedlčanech. Průběžně je prováděna kontrola registračních průkazů 
(dosud zkontrolováno 538). 
  

□ 
 

Hodnocení ČP v Sedlčanech - J.Mareš informoval o průběhu závodu, stavbě trati a zkušenostech 
s novým závodištěm. Dále informoval o jednání se starostou Sedlčan o dalším rozvoji závodiště. Je 
připraveno bagrování, plánuje se zhotovit body na kotvení lan. Trať bude postupně doplňována o 
potřebný materiál. Počty svazových bójí byly doplněny o zapůjčené ze Sparty a z Týna. 8 
startovních bloků se uskladní v Sedlčanech. STK navrhla uhradit náklady na dovybavení dráhy 
v Sedlčanech do výše 5.000,- Kč z rozpočtu STK. Výbor návrh schválil. J.Boháč poděkoval 
J.Marešovi za odvedenou práci při „zprovoznění“ nového  závodiště na krátkých tratích. 
 

□ 
 

J.Mareš informoval o časovém limitu přesouvání startovacího zařízení a obtížnému sestavení 
časového pořadu NZ juniorů a U23 v Račicích. Bylo rozhodnuto ověřit možnost ukotvení pevných 
startovních bloků na start 1000m a závody startovat s pomocí bojkařů a kvalitních startérů. SC bude 
požádáno o zajištění bojkařů. J.Mareš dodá M.Slabejovi seznam kategorií U23, které budou losovány 
podle mezinárodního postupového klíče. Ostatní soutěže budou losovány podle pravidel ČSK.  
                                                                            Ú:  2/5/ 10 – J. Mareš 
                                                                            T:   30.5. 2010 
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□ 
 

Výbor projednal optimalizaci střídání ubytovaných výprav 13.6. v zařízení SC Račice. Po skončení 
NZ juniorů a U23 najíždějí do Račic ke svému NZ oddíly ze Slovenska. Ubytovatel avizoval v neděli 
včasné vyklizení pokojů k zajištění úklidu pokojů. J.Boháč projedná s ředitelem Z.Peckou nastavení 
časového harmonogramu uvolnění pokojů.  
                                                                          Ú:  3/5/ 10 – J. Boháč 

                                                                            T:   30.5. 2010 
 
 

 

3. SCM    

□ 
 

Vedoucí trenér SCM informoval výbor o  dokončeném procesu uzavírání smluv mezi ČSK a oddíly 
(DP SCM) na rok 2010. Smlouvy se všemi oddíly jsou podepsány. 
 

□ 
 

Úkol  2/3/ 10 je průběžně plněn. Nadále chybí doklad o provedeném zátěžového EKG u 
jednotlivců zařazených do SCM z 5ti oddílů.  
 

□ 
 

Úkol  4/4/ 10  splněn Dle vyjádření MUDr. Martinči není nutné zátěžové EKG provádět u 
zařazených závodníků opakovaně každý rok s tím, že dostačující je vstupní vyšetření.  
 

□ 
 

Financování SCM - P.Hottmar informoval o čerpání financí DP SCM z rozpočtu pro r.2010. To 
probíhá dle finančních plánů. Celkové výdaje SCM nepřevyšují částky zaslané z MŠMT na účet 
ČSK a čerpání nevybočuje z plánovaných objemů.  
   

□ 
 

P. Hottmar informoval o uskutečněném VT SCM/RDJ na Obozu 2.5. do 11.5. Zúčastnilo se 58 
sportovců z 21 oddílů. Včetně trenérů se na akci vystřídalo 71 osob. Bylo zajištěno 5 doprovodných 
– záchranných člunů. Členové výboru byli průběžně informováni o výsledcích měřených tréninků. a 
o vyúčtování celé akce.  
 

□ 
 

Úkol  5/4/10 je plněn -  K diskutované otázce kladů a záporů  případných změn 2.kola výběru do 
SCM, zda dále využívat pro výběr výsledky v plavání nebo běhu, či zohlednit obojí, provedl P. 
Hottmar analýzu historie této problematiky. Analýza byla zaslána k dalšímu posouzení Radě SCM a 
členům výboru. První poznatky naznačují setrvat u dosud používaného systému. Výbor doporučil 
RSCM zohlednit především obtížné řešení zdravotních omezení. Po projednání kritérií radou SCM 
12.6. bude rozhodnuto na jednání výboru 22.6. o kritériích výběru na rok 2011.   
                                                             Ú:  5/4/ 10 – P.Hottmar  
                                                             T:  22.6. 2010 
 

□ 
 

Úkol 6/4/10 je plněn - Projekt Sportovních  středisek  (SpS) v kanoistice pro přípravu mládeže do 
15 let zpracovává P.Hottmar. Návrh osnovy kritérií vytvořený RSCM výbor obdržel. Modelový 
výpočet bodů pro oddíly za žáky byl zpracován, je vytvářen modelový výpočet bodů pro oddíly za 
benjamínky za roky 08 a 09. RSCM projedná upravený návrh Projektu SpS 2011-2012 na schůzi 
v Račicích 12.6. a následně  jej zašle členům výboru k prostudování tak, aby mohl být projednán 
výborem 22.6 a předán na MŠMT do konce září. 
                                                                        Ú:  6/4/ 10 – P.Hottmar  
                                                                        T:  22.6. 2010 
 

 
4. Informace z RDS, RDJ, RDM 

 

RDS    
□ 
 

M. Doktor informoval o průběhu, výsledcích, organizačním zajištění a neregulérní dráze SP při ve 
Vichy. V průběhu závodů se uskutečnilo setkání účastníků s vedením ICF a Organizačním výborem 
SP k vyjádření nesouhlasu s konáním MS 2011 (kvalifikaci na OH 2012) na této neregulérní trati. 
Výbor SRK ČSK rozhodl podpořit požadavek na změnu místa konání kvalifikace na OH 2012. 
M.Doktor připraví koncept dopisu, J.Boháč projedná záležitost s předsedou ČSK, a sekretariát 
zajistí zaslání dopisu na ICF a všem členským státům.     
                                                                         Ú:  4/5 / 10 – M.Doktor, J.Boháč, P. Mokrý 
                                                                         T:  22. 6. 2010 
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□ 
 

M. Doktor informoval o organizačním zajištění startu RDS na SP v Szegedu. Doprava a ubytování 
pro 28 osob zajištěno. Zpět bude s výpravou cestovat A.Navrátilová (C1 ženy), která se účastní 
tréninkového tábora ICF v Szegedu  (rozvojový program ICF). Konečnou verzi přihlášky upraví 
M.Doktor podle zveřejněného časového pořadu. Odjezd výpravy ve středu 26.5. ráno.   
 

□ 
 

 Po projednání rozpočtu RDS pro rok 2010 výbor M.Doktorovi uložil preferovat investici do účasti 
na hlavních mezinárodních soutěžích před úhradou VT (počet reprezentantů, plná úhrada účasti 
nejlepších/úspěšných jak na ME, MS, tak na ME 23). M.Doktor předloží návrh preferencí v úvodu 
sezóny až bude známé, jaká je výkonnost.     Ú:  5/2 / 10 – M.Doktor 
                                                                        T:  27.4.2010, přeloženo na červenec 
 

□ 
 

Hlavní trenér připraví před oznámením nominací na akce návrh kritérií pro vrácení nákladů 
případným samoplátcům či poloplátcům (podle úspěšnosti na ME, MS a ME 23).  
                                                                         Ú:  6/2 / 10 – M.Doktor 
                                                                         T:  červenec 2010 
 

□ 
 

Úkol 7/4/ 10 splněn  Sekretariát vyhotovil předávací protokol nového reprezentačního vybavení, 
jehož součástí je příloha s cenami jednotlivých částí vybavení.  
   

□ 
 

Úkol 8/4/10 splněn Trenéři předali na sekretariát v termínu podklady na zpracování předběžné 
přihlášky, rezervaci hotelu a informace o počtu dopravovaných lodí na MEJ a U23. Dodané 
podklady byly v požadovaném termínu odeslány pořadateli.                    
 

□ 
 

Úkol 9/4/10 splněn Seznamy zakázaných látek ve sportu vydaný v brožuře Antidopingovým 
výborem ČR byly předány při M-ČR dlouhé tratě vedoucím zúčastněných oddílů. 
 

□ 
 
 

Úkol 10/4/10 splněn  Manuál výpočtu odměn za výsledky na vrcholných kanoistických soutěžích 
na období  2010 – 2012,  včetně odměny za vyjetí účasti na OH byl zveřejněn na internetu. 

  K úkol 5/3/10 splněn  ČT využila nabídky bezplatného vysílání záznamů ze závodů SP. Záznamy 
ze SP Vichy byly vysílány ČT 4 sport. Další jsou přislíbeny i z dalších soutěží SP a MS. 
 

□ 
 

M.Doktor zajistil finální dodávku souprav a dresů pro reprezentační družstva od firmy Newline. Vše 
zařazeno do skladu a zaevidováno. 
 

□ 
 

Výbor vzal na vědomí informace o komunikaci s dopingovými komisaři a sekretariátem ICF při 
řešení stížnosti na nezastižení sportovců v místě předem nahlášeného pobytu při VT v Chula Vistě. 
 

□ 
 

 Výbor vzal na vědomí informaci M.Doktora o přípravě přihlášky na ME, o testování posádky K4 
muži v Račicích, o spolupráci s médii v průběhu a po SP Vichy, o připravovaném výjezdu na SP 
Szeged, o plánování tréninku a konzultacích s trenéry a informace z jednání pléna ČOV. 
 

□ 
 

ICF zprovoznila nové webové stránky. Zatím část odkazů nefunkčních. To platí též o měsíčníku 
Paddleaway č.18, který vyšel začátkem května a obsahuje m.j. program MS, up-date míst konání 
MS  2013 - Szeged a Welland (jun), 2014 Moskva, ICF Canoe Masters 14.-15.8.2010 v Poznani, 
dopis Německé federace k změně OH programu a odpověď ICF, informace o zkouškách rozhodčích.  
 
 

RDJ  
□ 
 

Úkol 11/4/ 10 splněn  Návrh nominace na MR v Piešťanech byla zaslána členům výboru ke 
schválení mailem bezprostředně po skončení ČP v Sedlčanech.Výbor navrženou nominaci schválil: 
4 děvčata + jedna fin. spoluúčast  (2000,- Kč), 6 kajakářů + 4 s fin. spoluúčastí (2000Kč), 6 kanoistů  
+ 2 s fin. spoluúčastí (2000Kč), 6 dorostenců – úhrada 3000,- Kč. Řeší se nejlevnější forma 
dopravy, podrobné informace o akci byly rozeslány účastníkům. 3 závodníci z Moravy pojedou do 
Piešťan po vlastní ose. 
  

□ 
 

 P. Hottmar informoval o místu konání kondičního VT v Prosinci (Boží dar, v případě špatných 
sněhových podmínek Nymburk) a hledání vhodné lokality na březnové VT RDJ.  
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□ 
 

 P. Hottmar navrhl uskutečnit aukci nepoužívaných státních lodí (zatím jsou vytipovány 1x K1, 2x 
C2) při NZJ v Račicích 12.6. Doporučil získané prostředky využít k pořízení gumového člunu na 
řízení tréninku.Výbor s návrhem souhlasí. Aukci organizačně připraví sekretariát. 
                                                                        Ú:  5/5 / 10 – P. Mokrý 
                                                                        T:  12. 6. 2010 
 

RDM    
□ 
 

Úkol 12/4/10 splněn P. Mokrý zaslal dopis se stanoviskem ČSK a s podporou návrhu BCU na 
změnu programu MSM. na ICF a členské federace  
  

□ 
 

Výbor byl informován o přípravách výjezdů a dosud odeslaných přihláškách RDM na soutěže  SP 
Týn nad Vltavou, SP Brandenburg, MEM  Banyoles. 

 

 
5. Různé 
□ 
 

Úkol 7/3 / 10 splněn – J.Boháč připravil informaci pro oddíly, kterých se týká ponížení rozpočtu o 
podíly uhrazené faktury za škody v Račicích. Úpravu přehledových tabulek DSCM zajistí P. 
Hottmar.                                                          Ú: 13/4/ 10 – P. Hottmar 
                                                                        T:  18.5.2010, přeloženo na 22.6. 
  

□ 
 

Úkol 14/4/10 splněn. –  přizvaní P.Šebesta a M.Ježek informovali členy výboru o stavu majetků 
ČSK – Slapy – Skalice, Císařská louka a Račice. Byla vysvětlena historie nabytí Skalice, Císařské 
louky a problematika převodu do vlastnictví. P.Šebesta informoval o průběžné obměně 
nevyhovujících smluv s nájemci na Skalici a Císařské louce, o připravované analýze ekonomické 
výhodnosti Skalice. Návrh na řešení předloží v září výboru k posouzení. Výbor projednal  a schválil 
znění dodatku ke smlouvám na Skalici, připravovány jsou smlouvy pro Císařskou louku. Souběžně 
probíhá jednání s právníky a MF ČR ke získání majetku na Císařské louce do vlastnictví ČSK.  
Schůzka pro členy výboru k výkladu majetko-právních vztahů v SC Račice, a.s. za účasti ředitele 
SC Račice Z.Pecky  a pracovní skupiny pro správu majetku ČSK se uskuteční 12.6. v Račicích při 
NZJ. Hodinu setkání sdělí všem účastníkům jednání P.Hottmar po zveřejnění časového pořadu NZJ. 
                                                                      Ú:  9/2 / 10 – J. Boháč, J. Hottmar 

                                                                               T:  18.5.2010  - přeloženo na 12.6. 
                                                                           

□ 
 

J.Boháč informoval o jednání s předsedou Českého veslařského svazu J.Kejvalem o další spolupráci 
při správě majetku obou svazů v SC Račice, a.s., o vypořádání historických závazků SC Račice vůči 
ČSK a postupech, jak pohledávku vůči ČSK uhradit. Po projednání v představenstvu společnosti a 
výboru veslařského svazu bude J.Boháč výbor o výsledku informovat. 
                                                                          Ú:  13/9/ 09 – J.Boháč 
                                                                          T:  průběžně v roce  2010 
 

□ 
 

Výbor schválil, že na valné hromadě SC Račice a.s. 21.6. 2010 bude ČSK zastupovat P. Šebesta. 
  

□ 
 

Výbor byl seznámen s režimem využívání svazového auta Škoda Fábie, pořízeného společně 
sekcemi KDV a SRK v roce 2006. Sekce se střídají v jeho využívání v týdenních intervalech 
k zajištění potřeb práce SCM s předností možného využití předsedy a sekretáři sekcí. Mimořádné 
využití na neplánované akce jsou řešeny vzájemnou dohodou sekcí. Náklady na provoz jsou děleny 
dle skutečných výdajů mezi sekce. 
 

□ 
 

Výbor souhlasí s ukončením vedení depositního účtu RSC MŠMT u SRK ČSK a vyčerpání 
zbývající částky 27.430 Kč v souladu s předpisy v průběhu roku 2010.  

                                                                         Ú: 17/1/ 10  – P.Mokrý                                                                                
                                                                         T:  jaro  2010 

 

□ K Úkolu 13/3/10 - výbor se zabýval problematikou ankety kanoista roku 2010, její formou a 
provedením. Prvním krokem bude jednání předsedů sekcí KDV (J.Pollerta) a SRK (J.Boháče) o 
možnostech využití zavedené akce slalomářů v Olomouci a projednání možnosti mediálně atraktivní 
akce v Praze. Výsledek jednání posoudí výbor. 
                                                                          Ú: 13/3/10 – J. Boháč                                                                               
                                                                          T:  22.6.2010 
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□ 20. 5.2010 se uskuteční volební Konference ČSK. Vedle volby předsedy ČSK (na posledním 
jednání výboru SRK ČSK byl schválen kandidát J. Pollert) bude volen též předseda revizní komise. 
Na tuto funkci navrhuje  výbor  SRK ČSK  J. Langra, dosavadního předsedu této komise. 
 

□ E.Mlezivová si vyžádá od J.Boháče podklady na základě kterých připraví pro oddíly doporučení 
k podávání žádostí o krajské granty. Úkol z minulého zápisu – bez čísla, nově: 

                                                                          Ú: 6/5/10 – E.Mlezivová                                                                               
                                                                          T:  22.6.2010 
 
 

Termín příští schůze výboru SRK ČSK  22.6. 2010 
 
Zapsal: P. Mokrý  


